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Knut Erik Sandsund

From: Rakel Chavez
Sent: onsdag 7. desember 2022 22:04
To: Knut Erik Sandsund; Franziska Luther; Ida Nissen; John O. Johansen
Subject: referat styremøte 21.11.2022

her er det jeg noterte ned, noen som har noe å tilføye eller ta bort?
ble litt usikker på om alt vi snakket med Ola om skulle være med.. så har ikke tatt med så mye fra det

Styremøte 21.11.2022
Tilstede: Knut, John, Franziska, Ida Og Rakel. Besøk av Ola Tømmerås, klubbrådgiver NHF

Hallfordeling:
 Opplever utfordringer med treningstidene i Åsheim Hallen i forhold til tidspunkt og mengde timer.
 De yngre lagene får for sen treningstid

o Ola tar med dette videre
 Gjennomgang av treningstidene
 Vi vil kunne rekruttere flere spillere, men trenger da bedre halltid
 Kamptidspunkt-> kan forandres? Ofte lenge imellom kampene samme dag
 Klubbdager må meldes inn selv

Sportslig status:
 Lisenskontroll, ok
 G2016- økning i spillere
 J2016– 7-8 spillere, få opp antallet, lage en happening?
 J2009- samarbeider med Heimdal J2009
 J2010- kommer det spillere fra Byneset?

o Trening med Klæbu 2010
o Lite oppmøte på trening

 Rema 1000 cup: ALLE lag påmeldt!
Regnskap:

  Vedtak om å be regnskapsfirma om å også føre regnskap for allidrett
 Utestående for treningsavgift er lav
 Gjennomgang av regnskap

Årshjul:
 Dugnad -> går jevnt og trutt med salg av poser
 Minicup, 6-8år blir 5.februar

Neste styremøte er 8/1-2023, digitalt


